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AB.0002.1.2016 

 

 
Protokół XVI/15 

 

XVI zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 01 lutego 2016 roku, która odbyła się 
w Ośrodku Kultury w Młynarach. 

Na ogólną liczbę 15 radnych w sesji udział wzięło 14 radnych (nieobecna radna Renata Bednarczyk). 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 
Sesję rozpoczęto o godz. 14

00
, a zakończono o godz. 15

00
. 

 

W sesji udział wzięli zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik nr 2 do protokołu: 
 

 Pan Marek Misztal – Burmistrz Miasta i Gminy Młynary 

 Pani Maria Rogińska – Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Młynary 

 Pani Lilla Kiljańska – Skarbnik Gminy Młynary 

 Pani Anna Strzelecka – Dyrektor Szkoły Podstawowej w Błudowie 

 Pan Jan Radziszewski – Dyrektor Zespołu Szkół w Młynarach 

 Pani Jadwiga Piekarska – Kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

 Pani Marta Suprynowicz – Dyrektor Wodociągi Młynarskie Sp. z o.o. 

 Pan Zbigniew Dabkiewicz – Kierownik Posterunku Policji 

 Pan Bogdan Bielawski – Radca Prawny 

 Sołtysi – lista obecności stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Ad. pkt. 1 
 

Otwarcia XVI zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Młynarach dokonała Przewodnicząca Rady 

Miejskiej w Młynarach radna Stanisława Szczepaniak. 

 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że obrady są prawomocne, gdyż na 15 radnych, w sesji uczestniczy 

14 radnych. 

 
Ad. pkt. 2 

 

Przewodnicząca Rady radna Stanisława Szczepaniak odczytała następujący porządek obrad: 
 

Porządek obrad:                                                                                    

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XV zwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 30.12.2015 r.  

4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza. 

5. Interpelacje radnych do Burmistrza. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 

2016-2031, 
b) zmiany w budżecie Miasta i Gminy Młynary na rok 2016, 

c) przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii na 2016 r., 

d)  przystąpienia do opracowania „Strategii Rozwoju Miasta i Gminy Młynary na lata 2016-
2026”, 
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e) uchwalenia „Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Urządzeń Wodociągowych 

i Urządzeń Kanalizacyjnych będących w posiadaniu Spółki Wodociągi Młynarskie Sp. z o.o. 

w Młynarach na lata 2016-2020”, 
f) przyjęcia „Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Miasta i Gminy Młynary”, 

g) rozpatrzenia skarg na Dyrektora Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Młynarach. 
7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

8. Oświadczenia radnych i sprawy różne. 

9. Zakończenie obrad.  

 
Przewodnicząca Rady radna Stanisława Szczepaniak poddała pod głosowanie przedstawiony porządek 

obrad. 

Za przyjęciem głosowało 14 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

 

Ad. pkt. 3 

 

Przewodnicząca Rady radna Stanisława Szczepaniak powiedziała, że protokół był wyłożony 

do wglądu na posiedzeniu przedsesyjnym oraz w Biurze Rady. 

 

Przewodnicząca Rady radna Stanisława Szczepaniak poddała pod głosowanie protokół Nr XV/15 

z dnia 30.12.2015 r.  

 

Za przyjęciem głosowało 13 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymał się od głosu 1 radny. 

 

Protokół został przyjęty. 

 

14
07

 na sesję przybyła radna Renata Bednarczyk. 

 

Ad. pkt. 4 

 

Przewodnicząca Rady radna Stanisława Szczepaniak poprosiła Pana Burmistrza Marka Misztala 

o przedstawienie sprawozdania z pracy Burmistrza. 

Pan Burmistrz Marek Misztal przedstawił sprawozdanie z pracy Burmistrza. 

Informacja stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. pkt. 5 

 

Przewodnicząca Rady radna Stanisława Szczepaniak poprosiła radnych o składanie interpelacji 

do Burmistrza. 

 

Radna Maria Słomska zapytała, czy jest możliwość otworzenia Domu Pomocy Społecznej 

w Młynarach? 
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Pan Burmistrz Marek Misztal odpowiedział, że jest taka potrzeba, na dzień dzisiejszy nie ma lokalu, 

który mógłby zostać wykorzystany w tym celu. 

 

Ad. pkt. 6 

a) Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczącą Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

o przedstawienie opinii dotyczącej projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, radna Agnieszka Kościelska 

poinformowała, że Burmistrz Miasta i Gminy Młynary w dniu 22 stycznia 2016 r. wniósł propozycję 

zmiany projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na 

lata 2016-2031 oraz projektu uchwały w sprawie zmiany w budżecie Miasta i Gminy Młynary na 2016 

rok polegającej na przesunięciu środków finansowych w wysokości 20 000 zł z zadania pn. 

„Przebudowa drogi gminnej nr 107006N w m. Włóczyska (2016-2018) na opłacenie 70 % kosztów, 

tj. 18 654,43 zł na realizację zadania pn. „Opracowanie dokumentacji technicznej budowy Punktu 

Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych w gm. Młynary”. Zawarta z wykonawcą umowa na 

opracowanie dokumentacji technicznej, dopuszczała zapłatę wynagrodzenia w dwóch transzach, 

tj. I transza w wysokości 70 % - 18 654,43 zł w 2015 r. oraz II transza w wysokości 30% - 7 994,75 zł 

w 2016 roku. Ze względu na nie złożenie przez Wykonawcę faktury na częściową zapłatę w 2015 

roku, cała płatność w wysokości 26 649,18 zł została przesunięta na 2016 rok – w związku z tym, 

należy zwiększyć plan na realizację tego zadania o 20 000 zł do kwoty 30 000 zł planu. 

Radna Agnieszka Kościelska odczytała również wniosek Burmistrza Miasta i Gminy Młynary 

w sprawie propozycji zmiany projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

i Gminy Młynary na lata 2016-2031 oraz projektu uchwały w sprawie zmiany w budżecie Miasta 

i Gminy Młynary na 2016 rok polegającej na zwiększeniu o kwotę 170 000 zł do kwoty 460 000 zł 

planu wydatków inwestycyjnych z przeznaczeniem na realizację w 2016 roku dwóch etapów zadania 

pn. „Budowa tymczasowego parkingu na dz. Nr 60, Obręb nr 1, Młynary (2015-2016)”. 

Wartość kosztorysowa zadania wynosi 445 548,09 zł oraz koszt nadzoru inwestorskiego – ok. 14 451, 

91 zł. 

W celu zabezpieczenia środków na powyższe zadanie, zmniejszono ogółem plan w wysokości 

105 000 zł, na poniższych zadaniach, tj.: 

a) zmniejszono o kwotę 40 000 zł do kwoty 25 000 zł plan na zadanie pn. „Przebudowa drogi gminnej 

nr 107012N w m. Ojcowa Wola (2016-2017). Łączny koszt zadania 525 000 zł, z tego: 2016 r. – 

25 000 zł – koszt opracowania dokumentacji technicznej, 2017 . – 500 000 zł – koszt realizacji 

inwestycji; 

b) zmniejszono o kwotę 45 000 zł do kwoty 25 035 zł plan na zadanie pn. „Przebudowa drogi gminnej 

nr 107003N w m. Nowe Monasterzysko (2016-2017). Łączny koszt zadania 635 035 zł, z tego: 2016 r. 

– 25 035 zł – koszt opracowania dokumentacji, 2017 r. – 600 000 zł – koszt realizacji zadania; 

c) zmniejszono o kwotę 20 000 zł do kwoty 25 000 zł plan na zadanie pn. „Przebudowa drogi gminnej 

nr 107006N w m. Włóczyska (2016-2018)”. Łączny koszt zadania 625 000 zł, z tego: 2016 r. – 25 000 

zł  - koszt dokumentacji technicznej, 2017 r. – 10 000 zł, 2018 r. – 590 000 zł – koszt realizacji 

przebudowy drogi. 

Wprowadzono do budżetu wolne środki w wysokości 65 000 zł stanowiące nadwyżkę środków 

pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu Gminy, wynikające z rozliczeń wyemitowanych papierów 
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wartościowych, kredytów i pożyczek z lat ubiegłych, które przeznaczono na dofinansowanie realizacji 

przedmiotowego zadania inwestycyjnego. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, radna Agnieszka Kościelska 

poinformowała, że projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

i Gminy Młynary na lata 2016-2031 komisja zaopiniowała pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady zapytała, czy są jakieś pytania do projektu uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2016-2031? 

Żadnych pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Stanisława Szczepaniak odczytała projekt uchwały Nr XVI/94/2016 Rady 

Miejskiej w Młynarach z dnia 01.02.2016 r. w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta i Gminy Młynary na lata 2016-2031; 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Za głosowało 12 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 3 radnych. 

 

Uchwała nr XVI/94/2016 stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

b) Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczącą Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

o przedstawienie opinii dotyczącej projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, radna Agnieszka Kościelska 

poinformowała, że projekt uchwały w sprawie zmiany w budżecie Miasta i Gminy Młynary 

na 2016 rok komisja zaopiniowała pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady zapytała, czy są jakieś pytania do projektu uchwały w sprawie zmiany 

w budżecie Miasta i Gminy Młynary na 2016 rok? 

Żadnych pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Stanisława Szczepaniak odczytała projekt uchwały Nr XVI/95/2016 Rady 

Miejskiej w Młynarach z dnia 01.02.2016 r. w sprawie zmiany w budżecie Miasta i Gminy Młynary 

na 2016 rok; 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Za głosowało 15 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

 

Uchwała nr XVI/95/2016 stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

c) Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczącą Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

o przedstawienie opinii dotyczącej projektu uchwały. 
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Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, radna Agnieszka Kościelska 

poinformowała, że projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2016 komisja 

zaopiniowała pozytywnie jednogłośnie. 

Przewodnicząca Rady zapytała, czy są jakieś pytania do projektu uchwały w sprawie przyjęcia 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii na rok 2016? 

Żadnych pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Stanisława Szczepaniak odczytała projekt uchwały Nr XVI/96/2016 Rady 

Miejskiej w Młynarach z dnia 01.02.2016 r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2016; 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Za głosowało 15 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

 

Uchwała nr XVI/96/2016 stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

d) Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczącą Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

o przedstawienie opinii dotyczącej projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, radna Agnieszka Kościelska 

poinformowała, że projekt uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania „Strategii Rozwoju 

Miasta i Gminy Młynary na lata 2016-2026” komisja zaopiniowała pozytywnie jednogłośnie. 

Przewodnicząca Rady zapytała, czy są jakieś pytania do projektu uchwały w sprawie przystąpienia 

do opracowania „Strategii Rozwoju Miasta i Gminy Młynary na lata 2016-2026”? 

Żadnych pytań więcej nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Stanisława Szczepaniak odczytała projekt uchwały Nr XVI/97/2016 Rady 

Miejskiej w Młynarach z dnia 01.02.2016 r. w sprawie przystąpienia do opracowania „Strategii 

Rozwoju Miasta i Gminy Młynary na lata 2016-2026”; 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Za głosowało 15 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymał się od głosu 0 radny. 

 

Uchwała nr XVI/97/2016 stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

e) Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczącą Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

o przedstawienie opinii dotyczącej projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, radna Agnieszka Kościelska 

poinformowała, że projekt uchwały w sprawie uchwalenia „Wieloletniego Planu Rozwoju 
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i Modernizacji Urządzeń Wodociągowych i Urządzeń Kanalizacyjnych będących w posiadaniu Spółki 

Wodociągi Młynarskie Sp. z o.o. w Młynarach na lata 2016-2020” komisja zaopiniowała pozytywnie 

jednogłośnie. 

Przewodnicząca Rady zapytała, czy są jakieś pytania do projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

„Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Urządzeń Wodociągowych i Urządzeń 

Kanalizacyjnych będących w posiadaniu Spółki Wodociągi Młynarskie Sp. z o.o. w Młynarach na lata 

2016-2020”? 

Żadnych pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Stanisława Szczepaniak odczytała projekt uchwały Nr XVI/98/2016 Rady 

Miejskiej w Młynarach z dnia 01.02.2016 r. w sprawie uchwalenia „Wieloletniego Planu Rozwoju 

i Modernizacji Urządzeń Wodociągowych i Urządzeń Kanalizacyjnych będących w posiadaniu Spółki 

Wodociągi Młynarskie Sp. z o.o. w Młynarach na lata 2016-2020”; 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Za głosowało 14 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymał się od głosu 1 radny. 

 

Uchwała nr XVI/98/2016 stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

f) Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczącą Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

o przedstawienie opinii dotyczącej projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, radna Agnieszka Kościelska 

poinformowała, że projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla 

Miasta i Gminy Młynary” komisja zaopiniowała pozytywnie jednogłośnie. 

Przewodnicząca Rady zapytała, czy są jakieś pytania do projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Planu 

Gospodarki Niskoemisyjnej dla Miasta i Gminy Młynary”? 

Żadnych pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Stanisława Szczepaniak odczytała projekt uchwały Nr XVI/99/2016 Rady 

Miejskiej w Młynarach z dnia 01.02.2016 r. w sprawie przyjęcia „Planu Gospodarki Niskoemisyjnej 

dla Miasta i Gminy Młynary”; 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Za głosowało 15 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

 

Uchwała nr XVI/99/2016 stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

  

g) Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej o przedstawienie 

uzasadnienia dotyczącego projektu uchwały. 
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Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej, radna Maria Słomska odczytała uzasadnienie do projektu 

uchwały w sprawie rozpatrzenia skarg na Kierownika Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Młynarach. 

Przewodnicząca Rady zapytała, czy są jakieś pytania do projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia 

skarg na Kierownika Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Młynarach? 

Żadnych pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Stanisława Szczepaniak odczytała projekt uchwały Nr XVI/100/2016 Rady 

Miejskiej w Młynarach z dnia 01.02.2016 r. w sprawie rozpatrzenia skarg na Kierownika Miejsko-

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Młynarach; 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Za głosowało 15 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

 

Uchwała nr XVI/100/2016 stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Ad. pkt. 8 

 

Radna Małgorzata Dzięcioł zapytała, czy zostanie zorganizowane połączenie autobusowe przez 

miejscowość Podgórze? 

 

Pan Burmistrz Marek Misztal odpowiedział, że wysokość dopłaty do funkcjonowania połączenia 

komunikacji autobusowej z miastem Elbląg poprzez przedłużenie trasy podmiejskiego autobusu linii 

nr 20 z Milejewa do Podgórza szacowany jest na około 50 000,00 zł rocznie. Jest to  za duży koszt 

na chwilę obecną.  

 

Radny Bogdan Sawko zgłosił, że firma wywożąca odpady komunalne z terenu Miasta i Gminy 

Młynary skraca drogę, poprzez najeżdżanie na chodniki, co sprawia, że ulegają one uszkodzeniu.  

 

Radny Karol Jóźwiak zapytał, jak wygląda sprawa z parkiem w miejscowości Sąpy? 

 

Pan Burmistrz Marek Misztal odpowiedział, że prowadzone są w tej sprawie rozmowy 

z Nadleśniczym Nadleśnictwa w Młynarach. 

 

Radny Bogdan Sawko zapytał, co z remontem drogi powiatowej w Zastawnie? 

 

Pan Burmistrz Marek Misztal odpowiedział, że możliwe jest, że inwestycja budowy pętli drogowej 

wokół Elbląga nie zostanie zrealizowana. Droga nr S22 nie należy do sieci dróg objętych programem. 

Prawdopodobnie Gmina Młynary nie będzie mogła w kwestii inwestycji drogowych skorzystać 

z  Programu Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych. 

 

Radna Halina Gajewska zapytała, czy jest możliwość usunięcia zakrzaczeń przy drogach dojazdowych 

do pól? 
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Pan Burmistrz Marek Misztal odpowiedział, że nie są zatrudnieni pracownicy, 

którym mogłyby zostać zlecone obecnie takie prace. 

 

Radny Bogdan Sawko zapytał, czy jest możliwość pokrycia asfaltem ubytków w drogach? 

 

Pan Burmistrz Marek Misztal odpowiedział, że masę bitumiczną Zarząd Dróg Powiatowych oraz 

Zarząd Dróg Wojewódzkich kupują w przetargach. Tylko taka masa nadaje się do pokrycia ubytków 

drogowych. 

 

Sołtys sołectwa Młynary Pan Piotr Maciuszonek zapytał, czy inwestycja związana 

z przejściem przez ulicę Nowe Osiedle w Młynarach została odłożona w czasie, 

czy całkowicie z niej zrezygnowano? 

 

Pan Burmistrz Marek Misztal odpowiedział, że jest w trakcie prowadzenia rozmów, jeszcze nie ma 

ustaleń. 

 

Ad. pkt. 9 

 

Przewodnicząca Rady zapytała, czy radni chcieliby złożyć jakieś oświadczenie lub poruszyć sprawy 

różne? 

 

Radni nie złożyli żadnych oświadczeń i nie poruszyli spraw różnych. 

 

Ad. pkt. 10 

 

Przewodnicząca Rady Stanisława Szczepaniak po wyczerpaniu porządku obrad zamknęła 

XVI zwyczajną sesję Rady Miejskiej w Młynarach.  

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Sekretarz obrad: Anna Maciuszonek 

Protokołowała: Magdalena Skowrońska 


